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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radny PIOTR KUSYK 

Panie przewodniczący Wysoka Rado, Panie Burmistrzu. Ja chciałbym zapytać o kładkę nad torami. 

Termin na realizację tej inwestycji wspólnie z koleją miał być 30 czerwiec, a prace jeszcze się nie 

rozpoczęły. Chciałbym jakąś informację mieszkańcom Alei Zwycięstwa przekazać. Wiem, że są 

jakieś problemy z koleją. 

 

BURMISTRZ MIASTA 

Pan radny Kusyk dopytywał o kwestię kładki nad torami. Rzeczywiście proszę Państwa, bo o tym 

przy uchwalaniu budżetu i potem informowałem, ujęliśmy kwotę w budżecie 300 tys. zł, potem 

podpisałem umowę i naszym zamiarem, a ustaleniami umowy było to, że tę kładkę wykonuje PKP 

PLK, my natomiast wspomagamy finansowo. Prowadzimy korespondencję PKP i z Zarządem w 

Warszawie, bo Pan dyrektor ma trochę trudności z uzyskaniem finansów na zrealizowanie tego 

zadania, ale ze strony PKP PLK przyszła propozycja aneksu do tej umowy i podpisałem aneks w tej 

kwestii i ustaliliśmy wspólnie, że PKP w myśl tego aneksu wykona to zadanie do 30 września, czyli 

te trzy miesiące jeszcze no niestety musimy poczekać. I zapewnienia Pana dyrektora, że to, że jest 

ruch pociągu przy tej konstrukcji inwestycji, nie przeszkadza w jej wykonaniu, że prace będą 

wykonywane między przejazdami pociągów w poszczególnych godzinach, więc tutaj Pan dyrektor 

PKP nie widzi przeszkód, żeby to zrealizować. 

 

 


